



HOSPITAL SARIKEI, SARAWAK

NOTIS SEBUT HARGA

Sebut Harga ini terbuka kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dalam **Gred/ Kategori/ Kod Pengkhususan** yang berkaitan dan masih berkuatkuasa/aktif di **NEGERI SARAWAK** dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut :

NO. SEBUT HARGA	HSK.400-5/4/3/2024/(03)
TAJUK SEBUT HARGA	KERJA-KERJA PEMBAIKAN SISTEM PENGHAWA DINGIN SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI JABATAN CT SCAN HOSPITAL SARIKEI
SYARAT PENYERTAAN SEBUT HARGA	A. PEMEGANG SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (CIDB), SIJIL TARAF BUMIPUTERA (PKK) DAN SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (CIDB) DALAM GRED G1 DI BAWAH KATEGORI (CIDB-ME-M01) ATAU B. PEMEGANG SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (CIDB), SIJIL TARAF BUMIPUTERA (UPKJ) DAN PEMEGANG SIJIL UNIT PENDAFTARAN KONTRAKTOR DAN JURUPERUNDING (UPKJ) KELAS F KEPALA V, SUB KEPALA 1(A) SAHAJA
TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	LAWATAN TAPAK TARIKH: 28 MAC 2024 (KHAMIS) MASA : 10:00 PAGI TEMPAT : BILIK MESYUARAT 1/JABATAN CT SCAN HOSPITAL SARIKEI TARIKH DOKUMEN DIPEROLEHI: TARIKH: 28 MAC 2024 (KHAMIS) SEMASA LAWATAN TAPAK PENTING! 1. HANYA PENAMA DALAM PPK (CIDB), SPKK (CIDB), UPKJ / SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT BOLEH MENGAMBIL DOKUMEN SEBUT HARGA INI. 2. PEMILIK LESEN ATAU PENAMA DALAM SIJIL WAJIB HADIR LAWATAN TAPAK/TAKLIMAT TAPAK. KETIDAKHADIRAN/HANTAR WAKIL AKAN MENYEBABKAN TAWARAN DITOLAK. 3. SILA BAWA BERSAMA KAD PENGENALAN DAN DOKUMEN ASAL UNTUK TUJUAN SARINGAN KELAYAKAN BAGI MENYERTAI SEBUT HARGA INI. 4. MOHON SEDIAKAN PENYATA AKAUN BANK 3 BULAN TERKINI DARI PIHAK BANK SEMASA MENGEMUKAKAN DOKUMEN SEBUTHARGA PADA

Untuk makluman penyebut harga, notis Sebut Harga ini juga dipamerkan di laman sesawang Jabatan iaitu <https://jknsarawak.moh.gov.my/hsarikei>

Sebut Harga hendaklah diserahkan ke alamat di bawah sebelum atau pada:-

TARIKH: 05 APRIL 2024, JAM 12.00 TENGAHARI

TEMPAT: UNIT PENTADBIRAN HOSPITAL SARIKEI, JALAN RENTAP, 96100 SARIKEI

Borang Sebut Harga **MESTILAH DITAIP**. Kegagalan mengisi borang Sebut Harga dengan bertaip akan menyebabkan Sebut Harga tidak dipertimbangkan. Kerajaan tidak akan terikat untuk memilih tawaran yang terendah daripada mana-mana Syarikat yang menyertai Sebut harga ini. Keputusan Jawatankuasa Pemilihan Sebut Harga pejabat ini adalah **Muktamad**. Sebarang rayuan atau bantahan tidak akan dipertimbangkan.

Pengarah Hospital Sarikei

Tarikh: 21 MAC 2024